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استاندار البرز در شورای اداری مطرح کرد:

همدلی و اتحاد راهکار برون رفت 
از تنگناهای استکبار است

انتقاد محمدعلیخانی از وضعیت حمل و نقل تهران
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سال هاست بایکوتم 
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فصل  از  »تراكتورسازان«  ظاهرا 
پيش روي دور ناكامي افتاده اند و 
قرار نيست صداي جشن و پايکوبي 
دوباره از تبريز هم به گوش برسد. 
هواداران عاشق تبريزي در سختي و 
آسوده خيالي، در تلخي و شيريني و 
در سرما و گرما همواره نشان داده 
اند كه پشت تيم شان را خالي نمي 
تيم  اين  پاي  آخر  ثانيه  تا  و  كنند 
شرقي  آذربايجان  استان  دار  ريشه 
ايستاده اند. آن ها اين فصل را نيز 
به  اميد  با  كردند.  آغاز  »اميد«  با 
روز هاي خوبي كه قرار است پس 
از مدت ها با تفکرات اروپايي »جان 
توشاك«به تبريز و استاديوم »يادگار 

امام« باز گردند.
تيم  يك  داشتن  براي  چيز  همه 
است.  فراهم  فصل  اين  در  مدعي 
تراكتورسازان فصل نقل و انتقالات 
كم نظيري را پشت سر گذاشتند و 
را خرج كردند.  پول هاي هنگفتي 
»مسعود شجاعي« و »اشکان دژاگه« 
دو كاپيتان تيم ملي ايران كه شايد 
روزي  كرد  مي  تصور  كسي  كمتر 
دوباره در ايران پا به توپ شوند، از 

باشگاه  اين  به  پيش  هفته  همين 
كنار  در  و  پيوستند  تبريزي  بزرگ 
خريد هاي متعدد قبلي، تيم »صادق 
درودگر« و همکارانش ريخت و پاش 
اساسي و زيادي براي بستن يك تيم 
مدعي و موفقيت اين باشگاه كردند. 
اما هفته آغازين ليگ چيز ديگري را 

نشان مي دهد.
تيم  برابر  نخست  هفته  در  ها  آن 
تازه ليگ برتري شده »نفت مسجد 
سليمان« به تساوي ٠-٠ رسيدند و 
با توجه به سرد بودن بازي و ويژگي 
هاي مخصوص هفته اول )مثل پايان 
دوران بدنسازي بازيکنان و...(، انتظار 
زيادي نيز از اين تيم نبود. اما از هفته 
دوم و ديدار برابر يك تيم تازه ليگ 
»نساجي  يعني  ديگر  شده  برتري 
مازندران« آن هم در خانه و استاديوم 
يادگار امام، انتظار ميرفت كه حداقل 
اين تيم اگر پيروز نمي شود، نمايش 
رضايت بخشي از خود بر جاي بگذارد 
و هواداران را راضي به خانه بفرستد 
اما اين اتفاق هم نيفتاد. تراكتورسازان 
با نساجي نيز به نتيجه اي بهتر از 
نيافتند  دست  يك  بر  يك  تساوي 
اما نکته قابل تامل اينجا بود كه ٣٠ 
اختيار  بازي كاملا در  پاياني  دقيقه 
نساجي بود. حتي نساجي پس از گل 

تساوي نيز شانس هاي بسيار زيادي 
روي دروازه تراكتورسازي خلق كرد 
تر  اگر كمي خوش شانس  و شايد 
بودند، تبريز را پيروز ترك مي كردند. 
اعتراف »جان توشاك« پس از ديدار 
به  نيز جالب توجه بود كه  نساجي 
صراحت گفت اگر بازي چند دقيقه 
ديگر ادامه مي يافت، مسابقه را واگذار 

مي كرديم.
اما بازي برابر استقلال تهران در روز 
اي  ويژه  ديدار  دو جهت  از  جمعه، 
بود. اول اينکه هواداران تراكتورسازي 
باز هم تا تهران آمدند و تيم را به 
هيچ وجه تنها نگذاشتند و اين مساله 
بازيکنان  پذيري  مسئوليت  بايد 
را دو چندان مي كرد. دوم آن كه 
از دو بمب نقل و انتقالاتي تراكتور 
نيز در اين بازي رونمايي مي شد و 
هيچ بهانه اي ديگر براي در اختيار 
نداشتن تمام بازيکنان براي هيچ يك 
از اعضاي كادرفني قابل قبول نبود. 
اما نمايش عجيب تراكتور در ديدار 
از  را  عجيبي  نکات  استقلال،  برابر 
خود بر جاي گذاشت كه تمام اميد 
ها را مي تواند از اين تيم براي ادامه 

فصل نا اميد كند.
دفاعي  مسائل، ساختار  اين  از  يکي 
كمترين  شايد  بود.  تراكتورسازي 

انتظاري كه توشاك مي رفت اين بود 
كه دفاع تيم را هماهنگ و نظام مند 
كند تا مقابل هر توپي از هم گسيخته 
و بي برنامه واكنش نشان ندهند. اما 
اتفاقي كه براي دفاع اين تيم در ديدار 
برابر استقلال افتاد، ضعف هاي بزرگ 
و البته ابتدايي اين تيم را در خط دفاع 
گوشزد كرد تا حواس شان را بيش از 
حد ديگر پرت خريد مسعود شجاعي 
خريد  پرونده  و  دژاگه  اشکان  و 
»مهدي ترابي« نکنند و به جاي آن 
مساله  اين  روي  را  تمركزشان  تمام 
دفاع  اين  حال  به  فکري  و  بگذارند 
بي رمغ بکنند. دفاع اين تيم دست 
ارسالي  اكثر توپ هاي  به سينه  رد 
از بازيکنان استقلال نزد و شايد اگر 
آبي ها كمي با دقت تر بودند، اختلاف 

بيش از سه گل مي شد.
با اين همه اما تنها سه هفته از ليگ 
گذشته است و راه زيادي تا پايان 
تراكتورسازي  و  است  مانده  باقي 
را نمي توان به اين زودي از دايره 
مدعيان خارج كرد. اما جان توشاك 
قافله  از  اش  تيم  خواهد  مي  اگر 
بايد  سريعتر  چه  هر  نماند،  عقب 
موتور تراكتور را راه بياندازد و تيم 
بهتري را روانه ادامه مسابقات كند. 
استقلال تازه اوليت رقيب جدي آن 
ها در اين فصل بود و ايستگاه هاي 
»پرسپوليس«،  مانند  زيادي  مهم 
حتي  و  آهن«  »ذوب  »سپاهان«، 
مي  كه  اند  مانده  باقي  »پيکان« 
توانند چنين ضربه مهلکي همچون 

استقلال بر پيکره تراكتور بزنند.

»دنیای هوادار« به یاد روح قلم
 زنده یاد ناصر احمدپور 

منتشر می شود
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درگذشت فرزند ...

مدیرمسئول روزنامه »دنیای هوادار« و خانواده شهید مهدی تیموری

جناب آقای مهندس محمدرضا نوذری
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مدیرمسئول روزنامه »دنیای هوادار« و خانواده شهید مهدی تیموری

موتورهاي بي رمغ تراکتورسازان
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نماینده مردم کرج در مجلس شورای اسلامی:

کشته شدن جوان کرجی در تجمعات 
اخیر مشکوک است

نماينده مردم كرج، فرديس، اشتهارد و آسارا در مجلس شورای 
اسلامی از نهادهای امنيتی، انتظامی و قضايی استان البرز خواست 
كه نوع كشته شدن يك نفر در تجمعات كرج را به صورت دقيق 

بررسی كنند.
عزيز اكبريان در جلسه شورای اداری استان البرز كه روز شنبه در 
استانداری البرز برگزار شد، با اشاره به تجمعاتی كه اخيرا در كرج 
رخ داد، از دادستان عمومی و انقلاب مركز استان البرز خواست 
پرونده كشته شدن اين شهروند در حوادث اخير را پيگيری و نحوه 

قتل وی را بررسی كند؛ زيرا اين مسئله مشکوك است. 
اكبريان افزود: متاسفانه يك نفر در اين تجمعات كشته شد كه ما 
به همراه چند تن از مديران استان در مراسم ختم وی شركت و 
با پدر او ديدار كرديم. وی ادامه داد: از دادستان كرج می خواهم 
عواملی   كند چون  بررسی  دقيقا  را  فرد  اين  نوع كشته شدن 
دنبال كشته سازی هستند. وی همچنين با اشاره به راه اندازی 
پايانه مسافربری فرودگاه پيام، گفت: كميته های مختلف مسکن 
شهرسازی، سازمان محيط زيست و غيره در اين رابطه تشکيل 

جلسه داده و اقدامات لازم را انجام دهند.
نماينده مردم كرج در مجلس شورای اسلامی با تأكيد بر اينکه 
به مسائلی كه به  نظام و آرامش جامعه مربوط می شود بايد با 
است،  حساسی  شرايط  در  كشور  گفت:  شود،  برخورد  دقت 
آمريکا فشارهای سختی به سيستم بانکی و شركت های نفتی 
وارد می كند، گاهی نبود يك قطعه موجب خسارت های زيادی 

می شود.
اكبريان با اشاره به اينکه كشورها به طور كامل خودكفا نيستند، 
گفت: حتی كشورهای توسعه يافته  نيز بيشتر از ۱٠ از ماده مورد 
نياز خود را از كشورهای ديگر تأمين می كنند. وی با تأكيد بر اينکه 
بايد بازار مديريت شود، گفت: متأسفانه در جامعه با احتکار مواجه 
هستيم، برای مثال در تأمين روغن با مشکلی روبه رو نيستيم اما 

احتکار روغن در انبارها را شاهد هستيم.
نماينده مردم كرج در مجلس شورای اسلامی مصرف ميوه كشور 
در سال گذشته را ۶٠٠ هزار تن اعلام كرد و گفت: اين در حالی 
است كه طی چندماهه اخير ۶٠٠ هزار تن ميوه وارد بازار شده و 
اين نشان دهنده احتکار در بازار است. به همين منظور از تعزيرات 

حکومتی می خواهيم نظارت ويژه ای بر بازار داشته باشند.
اكبريان در بخش ديگری با اشاره به فشارهای روانی كه به جامعه 
تحميل می شود، گفت:  بايد بحث های سياسی را كنار بگذاريم و 
انقلابی عمل كنيم. وی با بيان اينکه بانك مركزی برای ارائه دلار 
۴ هزار و ۷٠٠ تومانی با مسئولان ديگر مشورت نکرد، گفت: قطعاً 
اگر برای اين اقدام با مجلس و ديگر مسئولان مربوطه مشورت 

می شد، وضع اين نبود.

اخبار

نماينده عالی دولت در استان البرز در جلسه 
شورای اداری استان كه صبح شنبه در سالن 
شهدای دولت برگزار شد، گفت: اكنون زمان 
تسويه حساب های شخصی و اقدامات جناحی، 
و  متحد  بايد  بلکه همه  نيست   ... و  بخشی 
واحد در سايه همدلی به دنبال خنثی كردن 
دسيسه های دشمنان و درصدد پيشرفت كشور 

باشيم.
با  كنونی  شرايط  در  اينکه  بيان  با  نجفی 
هجمه های سنگينی از سوی دشمنان برای 
ضربه به نظام اسلامی مواجه هستيم افزود: بر 
اين اساس هرچه بيشتر بايد در جهت آگاهی 
بخشی و ايجاد فضای اميد و نشاط در جامعه 

اقدام كرد.
با  كه  دارند  مطالباتی  مردم  داد:  ادامه  وی 
برنامه ريزی و تلاش بيشتر می توان بسياری از 
آن ها را پاسخگو بود. بنابراين بايد دقت نظر 
لازم از سوی مديران دستگاه های اجرايی در 

اين زمينه وجود داشته باشد.
نجفی گفت: تحريم ها و فشارهای اقتصادی 
اسلامی  نظام  دشمنان  كه  است  رويکردی 
در  كننده  خورد  روانی  فشار  هدف  با  امروز 
خدمات دهی  با  بايد  بنابراين  پيش گرفته اند 

هرچه بيشتر رضايت مردم را تأمين كرد.

البرز جایگاه اول کشور در صرفه جویی 
مصرف برق را از آن خود کرد

نجفی در ادامه به نامه وزارت نيرو به حضور 
مقام معظم رهبری و قوای سه گانه اشاره كرد 
به رغم  البرز  اعلام شده  نامه  اين  در  افزود:  و 
افزايش دمای ۴ درجه ای صرفه جويی ويژه ای 
در  راستا  اين  در  و  داشته  خود  ادارات  در 
جايگاه اول كشور است كه اين امر به دليل 
فرهنگ سازی و ترسيم الگوی صحيح مصرف 

محقق شد.
شرايطی  بايد  امروز  داد:  ادامه  البرز  استاندار 
فراهم كرد كه مردم اميدوارتر شوند و هفته 
دولت فرصتی است كه می توان با بيان خدمات 

دولت به اين مهم دست يافت .
استاندار البرز گفت: در شرايط كنونی اقتصادی 
و  پذير  تجديد  انرژی   از  استفاده  بايد  كشور 
قرارداد.  مدنظر  بيشتر  را هرچه  صرفه جويی 

بابيان اينکه صرفه جويی بايد از خود  نجفی 
ادارات آغاز شود، افزود: شهرداران با پرداخت و 
پيگيری به موقع حقوق و دستمزد زيرمجموعه 
وقوع  از  پيش  ناآرامی ها  بسياری  از  خود 

جلوگيری كنند.
نماينده عالی دولت در البرز افزود: اكنون زمان 
تسويه حساب های شخصی و اقدامات جناحی، 
و  متحد  بايد  بلکه همه  نيست   ... و  بخشی 
واحد در سايه همدلی به دنبال خنثی كردن 
دسيسه های دشمنان و درصدد پيشرفت كشور 

باشيم.
وی عنوان كرد: هفته دولت فرصت مناسبی 
است كه اقدامات و دستاوردهای نظام برای 
تنوير افکار عمومی تشريح و تبيين شود تا اميد 
و نشاط در جامعه از بين نرود. چراكه دولت 
اقدامات بسيار حائز اهميتی را در كارنامه خود 

ثبت كرده است.
اينکه مسافربری شدن  بيان  با  ادامه  وی در 
شهريور  انتظار  سال ها  از  پس  پيام  فرودگاه 
امسال محقق می شود، گفت: با اهتمام ويژه ای 
اين امر را دنبال كرديم و موانع و مشکلات راه 
را برداشتيم تا اين مطالبه ديرينه مردم البرز را 
با عمل خود پاسخ گوييم، ولی دفن پسماند در 
نزديکی اين فرودگاه زيبنده نيست  كه به جد 

درصدد رفع اين معضل هستيم.
مهم  موضوع  نيز  كنگره شهدا  افزود:  نجفی 

دستگاه های  همه  بايد  كه  است  فرهنگی 
اجرايی توجه لازم را به آن داشته باشند  و 
كمبود اعتبارات نمی تواند بهانه ای برای عدم 

برگزاری اين رويداد ارزشمند در البرز باشد.
وی يادآور شد: اقدامات خوبی در حوزه راه ها و 
قطار شهری البرز صورت گرفته كه با راه اندازی 
بخش مسافربری فرودگاه پيام در هفته دولت 
شاهد توسعه ويژه ای در بخش حمل ونقل اين 

استان خواهيم بود.
وی خاطرنشان كرد: نگاه دولت به ايران كوچك 
ويژه است و بايد از ظرفيت ها و پتانسيل های 

آن برای رشد و توسعه چه بيشتر بهره برد.

نگرفتن  حقوق  از  البرز  استاندار  انتقاد 
کارگران خدمات شهری

و  شهرداری  به  انتقاد  ضمن  البرز  استاندار 
عدم  به  نسبت  استان  در  شهر  شوراهای 
پرداخت حقوق به كارگران خدمات شهری، 

گفت: مديريت شهری انصاف داشته باشد.
محمدعلی نجفی ضمن انتقاد به عدم پرداخت 
گفت:  شهری،  خدمات  كارگران  به  حقوق 
استان كمی  در  و شوراهای شهر  شهرداری 
خود  كه  است  چگونه  باشند.  داشته  انصاف 
حقوق و مزايايشان را سروقت دريافت می كنند 
درحالی كه كارگران خدمات شهری چند ماه 

حقوق نگرفته اند.

جایگاه البرز در کشور راهبردی است
استاندار  امنيتی و اجتماعی  معاون سياسی، 
مردادماه  تجمعات  در  دشمنان  گفت:  البرز 
شهرهای نزديك به تهران را هدف قرار داده 
بودند كه نزديك ترين شهر به پايتخت كرج بود.

و  آرامش  وجود  مورد  در  شهبازی  عزيزاله 
كرد:  خاطرنشان  البرز  استان  در  همدلی 
كمتر  در  كه  مضاعف  نيروی  اين  اميدواريم 
استانی وجود دارد پشتوانه ای برای توسعه و 

آبادانی اين نقطه راهبردی كشور باشد.
شهبازی در ادامه به تجمعاتی كه اخيراً در كرج 
رخ داد اشاره كرد و افزود: دشمنان در حوادث 
اخير شهرهای نزديك به پايتخت را هدف گيری 
كرده بودند كه نزديك ترين شهر به تهران كرج 

بود و خوشبختانه اين موضوع مديريت شد.
وی خاطرنشان كرد: فضايی كه دشمن برای 
از  خارج  كرده  ترسيم  اسلامی  جمهوری 
يك  به  بنابراين  است.  جناحی  انشقاق های 
همدلی و وفاق در ميان نيروهای انقلاب نياز 
داريم چون همه ما در يك كشتی هستيم و 

بايد آن را به ساحل اميد برسانيم.
اين مسئول در پايان بر لزوم استفاده صحيح 
از منابع انسانی غنی و ظرفيت های استان در 
نشست  اين  در  كرد.  تأكيد  توسعه  راستای 
عزيزاله شهبازی به عنوان معاون سياسی امنيتی 

و اجتماعی استانداری البرز معرفی شد.

استاندار البرز در شورای اداری مطرح کرد:

همدلی و اتحاد راهکار برون رفت از تنگناهای استکبار است

رئيس اتاق بازرگانی، صنايع، معادن و كشاورزی 
بخش  تشکل   ۲٣ شناسايی  از  البرز  استان 

خصوصی در استان خبر داد.
رحيم بنامولايی در نشست خبری با اصحاب 
روز  گراميداشت  پيرو  كه  البرز  استان  رسانه 
اصحاب  اينکه  بيان  با  شد،  برگزار  خبرنگار 
و  واقعيت  راستای  در  بايد  تشکل ها  و  رسانه 
اخلاق مداری فعاليت كنند، اظهار كرد: با عزم 
و وحدت ملی می توان توسعه همه جانبه كشور 

را رقم زد.
وی با تأكيد بر اينکه بر اساس برنامه ريزی از 
سال  طی  بوديم  درصدد  تعيين  شده  پيش 
جاری به شکوفايی اقتصادی دست پيدا كنيم 
تحريم های  سبب  به  امر  اين  متأسفانه  كه 
توسعه  افزود:  نشد،  و ميسر  تحميلی محقق 
صادرات يکی از اهداف مهم بخش خصوصی 
است كه اين امر به موجب مشکلات موجود در 

حوزه اقتصاد كشور، امکان پذير نشد.
رئيس اتاق بازرگانی، صنايع، معادن و كشاورزی 
استان البرز نبود زيرساخت های مناسب و عوامل 
بيرونی نظير تحريم های ظالمانه را مانعی بزرگ 
شده  ياد  و  مدنظر  اهداف  تحقق  عدم  برای 
دانست و گفت: گله ای برای بخش خصوصی 
وجود ندارد چراكه اين بخش با تمام توان به 

فعاليت خود ادامه می دهد.
بنامولايی با اشاره به اينکه كارفرمايان بخش 
نيستند  كارگران  فعاليت  مخالف  خصوصی 
دارند،  تأكيد  انسانی  منابع  مديريت  بر  بلکه 

بخش  می كنند  گمان  برخی  داد:  ادامه 
درصورتی كه  است،  فرصت طلب  خصوصی 
كارآفرين  اصيل  جامعه  در  خصوصی  بخش 
بوده و در اين مسير قدم های مهمی و مؤثری 

برمی دارد.
وی تأكيد كرد: شورای گفتگوی بخش خصوصی 
پايگاه مهمی برای اتاق بازرگانی استان محسوب 
می شود، در گفتمان بخش خصوصی و دولت، 
واقعيت ها مطرح و موانع باتدبير متخصص و 

كارشناسان شناسايی و برطرف می شود.
رئيس اتاق بازرگانی، صنايع، معادن و كشاورزی 
استان البرز با اشاره بااينکه ۲٣ تشکل بخش 
خصوصی در استان شناسايی  شده است كه از 
اين ميزان ۲٠ تشکل در سطح استان البرز فعال 
هستند، اظهار كرد: از ظرفيت سرمايه گذاران 
استان  توسعه  جهت  در  خصوصی  بخش 

استقبال می كنيم.
وی  گفت: نمايشگاه اتاق بازرگانی تا كنون ٣ 
هزار نفر بازديدكننده داشته و در اين بازديد 
مديران استانی هم  حضور داشتند كه برای 
خريد مايحتاج خود نسبت به فرمايشات مقام 
معظم رهبری و شعار ملی از اين محصولات 

خريداری می كنند.
رحيم بنامولايی اظهار داشت: اصحاب رسانه 
و تشکل ها بايد با هم در يك راستا با در نظر 

گرفتن بيان صادقانه و وحدت كار كنند.
وی با اشاره به اينکه بر اساس برنامه ريزی تعيين 
شده در سالهای قبل قرار بود در سال 9۷ با 

اقتصادی  اوضاع  اين  از  بيشتر  تلاش هر چه 
نشد،  ميسر  امر  اين  كه  آييم  بيرون  سربلند 
افزود: بخش خصوصی  محکم  پای حرف خود 
ايستاده است و معتقد است در سال 9۷ با پيش 
بينی های انجام شده می توانست از ركود عبور 

كند.
رئيس اتاق بازرگانی استان البرز با بيان اينکه 
بخش خصوصی به اتفاق تشکلهای خود آمادگی 
اين را داشت تا از اين بحران عبور كند، گفت:  
بخش  مهم  اهداف  از  يکی  صادرات  توسعه 

برای  همه  البرز  اتاق  در  كه  است  خصوصی 
پرتاب از اين وضعيت اقتصادی آمادگی داشتيم 

ولی عوامل بيرونی مانع  اين جمع شدند.
وی با اشاره به اينکه شورای گفتگوی بخش 
اتاق  برای  مهمی  بسيار  پايگاه   خصوصی 
بازرگانی البرز است، تصريح كرد: گله ای برای 
بخش خصوصی وجود ندارد و بخش خصوصی 
ادامه  خود  كار  به  و  ايستاده  جان  و  دل  با 
می دهد و سرمايه بخش خصوصی يك سرمايه 

ملی به شمار می رود.

رئیس اتاق بازرگانی استان البرز:

۲۳ تشکل بخش خصوصی در استان البرز شناسایی شده است

مديركل ثبت اسناد و املاك استان البرز گفت: 
در حال حاضر بيش از ۸۵ درصد نقشه های 

اراضی در استان به صورت كاداستر است.
نشستی  در  شنبه  صبح  مرادخانی  عباس 
خبری، اظهار كرد: درگذشته ثبت اسناد سنتی 
بيشترين  و  بود  فيزيکی  نقشه های  طبق  و 
درگير  نظارت  هيئت  در  ملکی  پرونده های 

مشکلات اين عرصه بودند.
وی ادامه داد: از سال ۸9 نقشه های كاداستر بر 
اساس ثبت ملی مورد استفاده قرار گرفت كه 
طبق آن اطلاعات حقوقی يك ملك از روی 
مکان يابی آن تعريف می شود و اكنون بيش از 
۸۵ درصد نقشه های اراضی به صورت كاداستر 

است.

مديركل ثبت اسناد و املاك استان البرز با بيان 
اينکه كاداستر خيلی از مشکلاتی كه به هنگام 
حوادث غيرمترقبه برای مردم ايجاد می شود 
افزود: در حوزه كاداستر  را حل كرده است، 
رسالت صيانت از املاك مردم به خوبی انجام 

می شود.
طرح  اجرای  اينکه  بر  تأكيد  با  مرادخانی 
كاداستر باعث حذف ۸٠ درصدی مراجعات 
مردمی به دفاتر ثبت  اسناد عملياتی شده است، 
گفت: روزانه حدود ٣٠٠ استعلام در دفاتر ثبت 

 اسناد و به  صورت الکترونيکی انجام می شود.
وی بيان كرد: در حوزه سندهای تك برگی در 
طول يك روز اين اقدام انجام می شود و تاكنون 
سالانه ۱۷٠ هزار سند تك برگی تحويل مردم 

داده می شود.
با  البرز  استان  املاك  و  ثبت اسناد  مديركل 
مالکيت ها  اينکه طبق وضع موجود  توضيح 
استان  در  ثبتی  پلاك های  تداخل  مشکل 
اموال  از  روش  اين  با  گفت:  است،  حل شده 
اعتمادسازی ها  و  می شود  صيانت  مردم 
بيشتر خواهد بود. مرادخانی ادامه داد: قانون 
پيش فروش آپارتمان تصويب شده است و البرز 
به صورت پايلوت دومين استان اجراكننده اين 
قانون است كه پيرو اجرای آن ديگر مشکلاتی 
در مورد ساخت مجتمع های مسکونی بيش از 
ظرفيت تعيين شده در مجوز اوليه آن وجود 

ندارد و امکان جابجايی نقشه ها هم نيست.
به  مربوط  اراضی  برخی  در  كرد:  تأكيد  وی 

پلاك های ثبتی كه اختلافات زيادی بر سر 
مالکيت اراضی وجود دارد صدور سند تك برگی 
كمی زمان بر است، چون در برخی موارد بايد 
جداسازی پلاك های ثبتی انجام شود و دقت 
عمل در اين اقدامات مدنظر است. بدين منظور 
خصوص  در  كافی  اعتبارات  اقدام  اين  برای 
در  بيشتر  امکانات  فراهم سازی  و  نيرو  اعزام 
روستاها فراهم خواهد شد. مديركل ثبت اسناد 
و املاك استان البرز گفت: برای رسيدگی به 
تخلفات دفاتر اسناد رسمی، در دادگاه انتظامی 
سردفتران به شکايت های موجود در اين مورد 
رسيدگی می شود و به هرگونه دادخواست ها در 
مواردی مانند دريافت اضافه وجه و يا اشتباه در 

مفاد اسناد صادرشده پرداخته  می شود.

مدیرکل ثبت اسناد و املاک استان البرز:

نقشه کاداستر ۸۵ درصد اراضی استان البرز تهیه شده است

مديركل تعاون، كار و رفاه اجتماعی البرز اعلام كرد:

نرخ 1۵.۶ درصدی بیکاری
 در البرز

مديركل تعاون، كار و رفاه اجتماعی البرز از جمعيت ۸٣٠ 
هزار نفری فعال در استان خبر داد و گفت: در بهار سال جاری 

۱۵.۶ درصد از اين جمعيت بيکار بودند.
به گزارش دنيای هوادار؛ اسماعيل خليلی در جلسه شورای 
اداری استان البرز گفت: اشتغال و اقتصاد اصلی ترين موضوع 
در استان است به همين دليل جلسات مربوط به اشتغال 
مرتب و با حضور بانك ها، مديران و شهرداری ها تشکيل شده 

است.
با اشاره به جمعيت دو ميليون و ۷۱۴ هزار نفری  خليلی 
استان البرز افزود: جمعيت فعال در استان البرز ۸٣٠ هزار نفر 

است كه از اين تعداد ۷۱۲ هزار نفر شاغل هستند.
وی ادامه داد: بر اين اساس طبق آمار بايد ۱۱9 هزار نفر در 
استان بيکار باشند اما هيچ وقت آمار اين چنين نبوده و در 

سامانه های كاريابی حداكثر ٣۶ هزار نفر ثبت نام داشته ايم.
خليلی در خصوص نرخ بيکاری دانش آموختگان در استان نيز 
اعلام كرد: البرز با ۱۷.۵ درصد نرخ بيکاری دانش آموختگان 
از اين نظر در كشور رتبه دهم را به خود اختصاص داده است.
وی با بيان اينکه البرز دومين استان در نرخ رشد جمعيت را 
داراست گفت: البرز با ۵۴.۶ درصد اشتغال در بخش خدمات 

از اين نظر در كشور چهارم است.
اين مسئول ادامه داد: ۲ درصد از نرخ بيکاری در البرز ناشی 
از مهاجرت است و مدام با تقاضای اشتغال از طرف مهاجرين 
روبرو هستيم. وی افزود: در سال 9۶ كه نرخ بيکاری در كشور 
۱۲ درصد بود در البرز به ۱۴ درصد رسيد، اين رقم در بهار 

9۷ به ۱۵.۶ درصد رسيد.
خليلی خاطرنشان كرد: سال گذشته در استان ۵٣ هزار شغل 
ايجاد شد، البته ما متولی اشتغال نيستيم و اين آمار توسط 
دستگاه ها در سامانه رصد وارد شده و ما فقط اين آمار را 

جمع بندی و اعلام می كنيم.
وی با بيان اينکه هر درصد كاهش و يا افرايش در نرخ بيکاری 
هشت هزار نفر شاغل و يا بيکار می شوند، گفت: از ابتدای 
سال تاكنون ۱۱ هزار شغل توسط دستگاه ها در سامانه رصد 

ثبت شده است.
خليلی در خصوص وضعيت اشتغال در روستاهای استان نيز 
اعلام كرد: ۱99 هزار نفر جمعيت روستايی البرز می باشدكه 
از اين تعداد پنج هزار و ۱۸٠ نفر بيکار داريم و تاكنون حدود 
شدن  كار  به  مشغول  برای  تسهيلات  تومان  ميليارد   ۸٠

روستاييان پرداخت شده است./ ايسنا

از کشف مکمل های بدن سازی قاچاق 
تا کشف پکیج های احتکار شده

كشف مکمل های قاچاق بدن سازی در هشتگرد، شناسايی چهار 
دستگاه موتورسيکلت فاقد پلاك در شهرستان ساوجبلاغ  و 
كشف ۴٠۶ دستگاه پکيج احتکار شده در فرديس ازجمله اخبار 

انتظامی امروز استان است.
به گزارش دنيای هوادار؛ به نقل از خبرگزاری مهر، سردار سيد 
جعفر حسينی اظهار كرد: در پی دريافت گزارش هايی مبنی بر 
دپوی انواع مکمل های بدن سازی قاچاق در زيرزمين يك واحد 
بررسی موضوع در دستور كار  بلافاصله  صنفی در هشتگرد، 
مأموران اداره مبارزه با قاچاق كالا و ارز پليس آگاهی شهرستان 

ساوجبلاغ قرار گرفت .
جانشين فرمانده انتظامی استان البرز ادامه داد: مأموران پس از 
بررسی موضوع و اطمينان از صحت گزارش با هماهنگی مقام 
قضائی به محل موردنظر اعزام و در بازرسی ازآنجا تعداد ۸۶ 
قوطی پودر مکمل بدن سازی و بيش از دو هزار عدد قرص و 
آمپول نيروزای خارجی قاچاق به ارزش يك ميليارد ريال كشف 

كردند.

توقیف ۴ دستگاه موتورسیکلت 
قاچاق در ساوجبلاغ

دستگاه  چهار  توقيف  و  كشف  از  نيز  جنتی  بيژن  سرهنگ 
موتورسيکلت قاچاق در اين شهرستان خبر داد و اظهار كرد: 
در پی دريافت گزارش های مردمی مبنی بر تردد چهار دستگاه 
موتورسيکلت فاقد پلاك در خيابان های شهر و ايجاد مزاحمت 
برای شهروندان، موضوع تحت پيگيری مأموران كلانتری ۱۱ 

مركزی اين شهرستان قرار گرفت.
وی در ادامه افزود: مأموران پس از شناسايی محل نگهداری 
موتورسيکلت ها با هماهنگی مقام قضائی به آن مکان مراجعه 
كرده و در بررسی های تکميلی مشخص شد كه موتورها به صورت 
قاچاق وارد كشور شده اند و فاقد هرگونه مدارك گمركی هستند.

کشف ۴0۶ دستگاه پکیج احتکار 
شده در فردیس

با تلاش ماموران پليس آگاهی شهرستان فرديس؛ ۴٠۶ دستگاه 
پکيج با ارزش ۱٠ ميليارد و ۱۵٠ ميليون ريال كه در انباری در 
جاده ملارد دپو واحتکار شده بود شناسايی و دراين رابطه ۲ نفر 

دستگير شدند .
سردار »عباسعلی محمديان« با اعلام اين خبر گفت: ماموران 
پليس آگاهی شهرستان فرديس در اقدامات پليسی موفق به 

شناسايی يك انبار دپوی كالاهای احتکاری شدند .
وی افزود: ماموران پليس در يك ماموريت مشترك با ماموران 
اداره تعزيرات حکومتی از انبار مذكور بازديد و در بازرسی محل، 
۴٠۶ دستگاه انواع پکيج احتکار شده كشف و انبار نيز پلمب شد .

فرمانده انتظامی استان با بيان اين كه ارزش كالاهای مکشوفه 
۱٠ ميليارد و ۱۵٠ ميليون ريال برآورد شده است، افزود: در اين 

رابطه ۲ نفر دستگير شدند .

اخبار خبر 

فرماندار کرج: 
توانمندسازی عشایر زمینه ساز 

خودکفایی داخلی کشور
فرماندار ويژه شهرستان كرج با اعلام اينکه حدود ٣٣ درصد 
عشاير استان در محدوده شهرستان كرج ساكن هستند، گفت: 
توانمندسازی و تسهيل در زندگی عشاير ازجمله برنامه های مهم 
استان به شمار می رود و در اين زمينه نيز با ايجاد سايت تحقيقاتی 
جهت كشت گياهان دارويی، بخشی از دغدغه درآمدزايی پايدار 

برای جامعه عشايری استان برطرف خواهد شد.
به گزارش دنيای هوادار؛ به نقل از روابط عمومی فرمانداری ويژه 
شهرستان كرج؛ » سيروس شفقی« با بيان اين مطلب اظهار 
داشت: توليدات عشاير به توسعه ملی و رونق اقتصادی كمك 
فراوانی خواهد داشت و اين امر به نوعی تحقق راهبردهای اقتصاد 

مقاومتی نيز خواهد بود.
با تأكيد بر ضرورت توانمندسازی جامعه عشايری كشور  وی 
ميزان  افزايش  برای  تلاش  افزود:  البرز  استان  عشاير  ازجمله 
توليدات و ايجاد زيرساخت های مناسب جهت تسهيل در زندگی 
عشاير می تواند نقش عشاير را در تحقق اقتصاد مقاومتی پررنگ تر 

كند.
معاون استاندار گفت: واقفيم كه عشاير با مشکلاتی مانند بالا بودن 
هزينه های خريد علوفه و  واكسيناسيون دام مواجه اند و از سويی 
نيز وجود راه های صعب العبور و مصائب تأمين آب شرب ازجمله 
دغدغه های فرا روی اين توليدكنندگان در كشور است و بايد در 

جهت رفع آن اهتمام ويژه ای صورت گيرد.
شفقی با اشاره به ايجاد سايت تحقيقاتی جهت كشت گياهان 
تحقيقات  سازمان  همکاری  با  كرد:  بيان  استان  در  دارويی 
كشاورزی و اداره كل امور عشايری استان، زمينه راه اندازی اين 
سايت و كشت گياهان دارويی فراهم شده است كه اين اقدام 

می تواند زمينه ساز درآمدزايی جديدی برای عشاير باشد.
كردن  فعال  و  شناسايی  به  توجه  ادامه  در  كرج  فرماندار 
صنايع دستی عشاير، ارائه آموزش صنايع دستی، توسعه بوم گردی، 
برگزاری نمايشگاه عرضه محصولات عشاير، ارتقای شاخص های 
بهداشتی با اعزام تيم های پزشکی و دامپزشکی به مناطق عشاير، 
حمايت از زنان سرپرست خانوار، صدور مجوز ايجاد سرپناه در 
اولويت دار در اين بخش  برنامه های  مناطق ييلاقی را ازجمله 

برشمرد.
وی افزود: نصب علائم راهنمايی در تقاطع جاده ها، نصب دكل 
تلفن همراه در مناطق ييلاقی، پيشگيری از سرقت احشام نيز بايد 

در دستور كار قرار گيرد.
فرماندار كرج بيمه اجتماعی و بازنشستگی عشاير، همچنين 
اختصاص تسهيلات بانکی به پروژه های موردنياز را از برنامه های 

مهم اجرايی در توسعه امور عشايری استان برشمرد.
وی بيان كرد: اميدواريم همه دستگاه ها در راستای تحقق و تقويت 

اين قشر ارزشمند در جامعه نقش را خود به خوبی ايفا كنند.

خبر

روز شنبه ۲٠ مرداد ماه، در نشست شورای اداری استان البرز »عزيزاله شهبازی« 
به عنوان معاون سياسی، امنيتی و اجتماعی استاندار البرز معرفی و از حضور 
هشت ماهه »خيرالله ترخانی« در جايگاه سرپرست معاونت سياسی، امنيتی و 

اجتماعی قدردانی شد.

معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استاندار البرز معرفی شد
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سخنگوی شورای نگهبان اعلام كرد: لايحه اصلاح قانون 
مبارزه با تأمين مالی تروريسم به تأييد شورای نگهبان رسيد.
عباسعلی كدخدايی توضيح داد: قوانينی كه تصويب می شود 
ممکن است مصاديق مختلفی را در بر بگيرد اما شورای 

نگهبان به مسائل ورود نمی كند، اگر اين طرح به تأييد 
شورای نگهبان برسد، همه افراد بايد آن را اجرايی كند اما 
اگر ايراد داشته باشد طرح مذكور را مجددا به مجلس ارجاع 

می دهيم تا رفع ايراد شود.

طرح مدیران بازنشسته با تأیید شورای نگهبان اجرایی می شود

خبر

شورا  یک ساله  عملکرد  از  کلی تان  ارزیابی 
چیست؟

انتظار می رفت شورا در  به نظر می آيد آن طور كه 
موضوعات حساس منسجم نبوده است. نبايد يادمان 
برود كه مردم چگونه درصحنه حضور پيدا كردند و 
انتخاب  ماندند و در كنار  پايدار  چگونه در صف ها 
رئيس جمهور، اعضای شورای شهر را نيز بارأی بی سابقه 
و ميليونی انتخاب كردند. اين اتفاق وظيفه هركسی 
كه از برآيند اين رأی بالاآمده را سنگين تر می كند. ما 
نبايد اين اتفاق بزرگ را فراموش كنيم و اين مسئوليت 
سنگين را ساده بدانيم. بايد بيش از گذشته تلاش 
كنيم و مراقب باشيم حوادثی كه درگذشته اتفاق افتاد 

به دليل ضعف نظارتی ما اتفاق نيفتد. 
اگر یادتان باشد گفته شد که آقای نجفی با 
۲1 رأی انتخاب  شده اما برای اولین بار اعلام 
آقای  هم اندیشی  آن جلسه  در  که  می کنم 
نجفی ۲0 رأی آورد نه ۲1 رأی اما گفته شد 
که ۲1 عضو منتخب شورا به وی رأی داده اند.

در اين شورا ما دو شهردار انتخاب كرديم، شهردار 
رأی   ۲۱ با  كه  شد  گفته  باشد  يادتان  اگر  اول 
انتخاب شده اما برای اولين بار اعلام می كنم كه در 
آن جلسه هم انديشی آقای نجفی ۲٠ رأی آورد نه 
۲۱ رأی اما گفته شد كه ۲۱ عضو منتخب شورا به 
وی رأی داده اند. البته من خودم به آقای نجفی رأی 
دادم هرچند كه بعداً نظرم عوض شد. قبل از آن نيز 
گزينه نهايی من برای شهردار بودن فرد ديگری بود 
منتها برای انسجام شورا و اينکه اكثريت منتخبان 
آقای نجفی را انتخاب كرده بودند بنده هم به وی 
رأی دادم و از كانديدای مورد نظرم خواستم كه 
انصراف بدهند. پيش از من آقای الويری و ميرلوحی 
با وی تماس گرفته بودند اما نامزد موردنظر قبول 
نکرده بود كه انصراف دهد اما زمانی كه من از وی 
خواستم قبول كردند و من صدای ايشان را روی 

پخش گذاشته و ايشان اعلام انصراف كردند.
در خصوص انتخاب شهردار دوم نيز انسجام خوبی 
در شورا وجود دارد و آقای افشانی با ۱9 رأی و 
انتخاب شدند.  با اكثريت قاطع به عنوان شهردار 
بنابراين صحبت شما در خصوص اختلاف نظر را 
در موضوعات بزرگ قبول ندارم. اختلاف عقيده 
در سطحی كه در شورا وجود دارد طبيعی است. 
حتی در ميان يك حزب، يك جريان و يك جبهه 
مهم  اما  داشته  وجود  هميشه  اختلاف نظرهايی 
اين است كه در موضوعات مهم و كلی اكثريتمان 

هم عقيده هستيم.
مثال من برای این تحلیل اختلاف نظرهایی 
است که در خصوص یک انتخاب وجود دارد و 

مصداق آن عدم رأی اعضای شورا به محسن 
هاشمی به عنوان شهردار است؟

در خصوص آقای هاشمی نيز اكثريت در خصوص 
اينکه ايشان از شورا نروند و شهردار نشوند اتفاق نظر 
آقای  داريم  اعتقاد  كه  بوديم  اقليتی  ما  داشتند. 
اما  دارد  به خوبی  را  شهر  اداره  توانايی  هاشمی 
استدلال هايی بود كه ايشان نبايد از شورا خارج 
شوند. درحالی كه ازنظر من اهميت ندارد كه يك 
نفر از گروه رقيب وارد شورا شود و اينکه يك نفر 
غير هم فکر ما وارد شورا شود نه اتفاق بزرگی است 
و نه می تواند به انسجام ما لطمه ای وارد كند. اتفاقاً 
نيز  نظارت  امکان  و  می شود  بيشتر  آراء  تجارب 
بيشتر است. البته اكثر اعضاء مخالف شهردار شدن 

آقای هاشمی بودند.
و  دارد  وجود  هاشمی  آقای  در  كه  نکته ای  يك 
داشتن روحيه ای مانند پدرشان است و آن اينکه 
ندارند.  هراسی  گرفتن  قرار  رأی  معرض  در  از 
ايشان خودشان می دانستند كه رأی بالايی ندارند 
و توصيه شده بود به دليل آنکه برايشان بد نشود 
در انتخاب شهردار شركت نکند. اما گفتند اشکال 
ندارد می خواهند بدانند چند رأی دارند. اين هم 
اما  دارد  كمی  رأی  بداند  كسی  است.  شجاعت 
خود را از رأی گيری حذف نکند و نگران نباشد 
باوجود داشتن دو ميليون رأی در تهران در شورا 
برای شهردار شدن، رأی چندانی ندارد و اين را 
برای خودش افت نداند. اين روحيه ايشان همانند 
پدرشان است. همان طور كه آيت الله هاشمی بنا به 
تکليف در شرايطی كه فضا برعليه شأن مسموم بود، 
به دليل احساس تکليف در رأی گيری در انتخابات 

شركت می كردند و از آن ترسی نداشتند.

 از بعد نظارتی شورا می گفتید...
بعد نظارت، كميسيون ها به صورت تخصصی  در 
ورود پيدا كردند. هرچند اعضای شورا می توانند 
در همه امور اظهارنظر كنند اما مرسوم اين است 
كه از طريق كميسيون های تخصصی موضوعات 
و حمل ونقل،  عمران  كميسيون  در  شود.  دنبال 
ما دو موضوع را رصد می كنيم و اقداماتی كه در 
اين دو حوزه انجام می شود را نظارت و با بازديدها، 
سؤالات و تذكرات توجه داريم كه طرح ها و لوايح 
حتماً اجرايی شود. ما در حوزه عمران در اين مدت 
تاكنون سه معاون داشتيم، ابتدا آقای جاويد سپس 
معزی  آقای  نيز  مدت  اين  و طی  آقای حناچی 
مسئوليت اين حوزه را بر عهده داشتند. در تمام 
بودند و هرگونه  اين معاونان پاسخگو  اين مدت 
اطلاعاتی كه تيم كارشناسی ما نياز داشت به شورا 

ارائه می كرد و گزارشات تخصصی نيز ارائه می شد 
و ما هيچ گونه مشکل نظارتی در اين حوزه نداشتيم 
و هرگونه سؤال چه به صورت مکتوب و چه شفاهی 
و موضوعی مطرح می شد و پاسخ آن را می گرفتيم. 
اين رويه همچنان در معاونت عمرانی ادامه دارد و از 

نظارت پذيری اين حوزه رضايت داريم.
طرح  نتوانستند  رسانه  اهالی  از  بسیاری 
بگیرند جالب آنکه مصوبه شورا در این رابطه 
را اجرا نشد و از اعلام نام رسانه خودداری 
ترافیک  انگار هیچ کس درون سازمان  شد. 
کاری به این سادگی را بلد نیست و حتماً باید 

کار با قرارداد میلیونی، برون سپاری شود.
حوزه ديگر معاونت حمل ونقل است كه در ابتدا 
مازيار حسينی اين مسئوليت را داشتند. همکاری 
ايشان با شورا خوب بود. البته در خصوص قراردادها 
گزارشات و ابهاماتی وجود داشت كه ما به نجفی 
گرفته شد.  قراردادها  اين  و جلوی  كرديم  اعلام 
ليست اين ۲٠ قرارداد متوقف شده كه طی نامه ای 
به شهردار وقت داده شد و دستور توقفش داده شد 
با آمدن پورسيدآقايی دوباره به جريان افتاد. بدون 
اينکه ابهامات برطرف شود. اين قراردادها مطالعاتی 
بود و نکته جالب آن كه از سال 9۱ تا سال 9۵ 
اين معاونت ۶٠ ميليارد پروژه مطالعاتی داشته. ما 
خواسته ايم كه موضوعات اين مطالعات انجام شده 
به ما ارائه شود. ليست بدهند چه موضوعات با چه 
مبلغ قراردادی توسط چه شركت مشاوره ای اين 
مطالعات را طی اين سال ها انجام داده و نتيجه آن را 
طی دو صفحه ما اعلام كند. حق ماست كه به عنوان 
يك نهاد نظارتی ۶٠ ميليارد هزينه مطالعات چه 

تأثيری بر شهر گذاشته است. 
به اعتقاد من وظيفه همه اعضای شورا كه يك 
صندلی را اشغال كرده اند اين است كه به اصلی ترين 
وظيفه خود كه نظارت است درست عمل كنند. 
حالا اگر به برخی برمی خورد و يا ناراحت می شوند 
و يا دست به ضد حمله های ناشيانه و عجولانه 
می زنند سبب نمی شود كه ما از مواضع خود در 
به  واكنش  در  برخی  بياييم.  كوتاه  نظارت  حوزه 
بهتر  كه  و حوادث عذرخواهی می كنند  اتفاقات 
است به جای عذرخواهی های مکرر، رويه خود را 
اصلاح كنند و تلاش نمايند آن موضوع را برای 
مردم جبران كنند. عذرخواهی از ترس و اجبار افکار 

عمومی كار مهمی نيست.
ما در شورای پنجم تلاش كرديم در كميسيون 
و  تکميل  كنيم.  مشخص  را  اولويت ها  خودمان 
توسعه حمل ونقل عمومی و كاهش آلودگی هوا در 
حوزه حمل ونقل و تکميل پروژه های نيمه تمام در 

حوزه عمران اولويت های ما می باشد. در اين مدت 
تلاش شد بدون آنکه تعداد واگن ها افزوده شود، 
را كاهش دهيم. همچنين مشخص  سرفاصله ها 
كرديم خطوط مترو چه كمبودهايی دارد و برای 
تکميل آنچه ميزان اعتبار نياز است. در حال حاضر 
برای تکميل خطوط فعلی و خط ۶ و ۷ به ۲۲ هزار 
ميليارد تومان نياز داريم كه با اعتباری كه بودجه 

ساليانه پيش بينی شده كار چندانی نمی توان كرد.
بنابراين بايد از ظرفيت های قانونی خود استفاده 
كنيم. شورای اقتصاد مصوب كرده دو هزار واگن 
به متروی كلان شهرها داده شود. در اين مدت با 
پيگيری ها و جلساتی كه آقای هاشمی با معاون اول 
رئيس جمهور برگزار كرده و انجام داده است تلاش 
شده سهم تهران از اين واگن ها، نقد شود. قرارداد 
نهايی ۶٣٠ واگن به تأييد شورای اقتصاد رسيده 
و همچنين با پيگيری های انجام شده سهم ۶٣٠ 
واگنی تهران به ۷٠٠ واگن افزايش خواهد يافت 
و خوشبختانه برنده مناقصه شركت واگن سازی 
به  متعلق  آن  سهام  از  بخشی  كه  است  تهران 

چينی هاست.
اگر آن زمان برخورد سیاسی با تحویل واگن ها 
نمی شد الان باید واگن های جدیدی به متروی 

تهران تزریق می شد
البته اگر آن زمان برخورد سياسی با تحويل واگن ها 
متروی  به  واگن های جديدی  بايد  الان  نمی شد 
تهران تزريق می شد. اين پيگيری های ما نيز ممکن 
است بعد از عمر شورای پنجم به نتيجه برسد. اما 
مهم نيست كه ما اين كار را برای مردم تهران انجام 
می دهيم و مهم نيست به نام ما و يا نام ديگران 
ثبت شود. همچنين دربند »ق« بودجه نيز وزارت 
نفت بايد كمك هايی به حمل ونقل عمومی انجام 
دهد كه شورا نيز آن را پيگيری می شود. اين كارها 
وظيفه اصلی معاونت حمل ونقل است. درحالی كه 
اين معاونت طی ماه های گذشته تمام كارهای اصلی 
را تعطيل كرده و تمركز خود را بر موضوع ساده و 

كوچك طرح ترافيك گذاشته است.
واحد اجرايی طرح ترافيك يك واحد كوچك از 
سازمان ترافيك است. من اولين حضورم در معاونت 
در سال ۷۲ همين بخش صدور طرح ترافيك بود 
است.  كوچکی  و  ساده  چه كار  می دانم  بنابراين 
در زمان ما تمام اين پروسه مکانيزه شد. مراجعه 
حضوری را حذف كرديم و بدون حاشيه سهميه 
رسانه ها و نهادها را به آن تحويل می داديم. رضايت 
كاملی نيز وجود داشت و هنوز هم خدابيامرزی آن 
برای ما وجود دارد. چرا بايد چنين كار ساده ای در 
سطح معاونت شهردار پيگير شود. وقت شورا راهم 

بگيرند. نارضايتی ها به حداعلا برسد حتی قراردادی 
با يك نفر ببندند كه هيچ شناختی از اين روند 
ندارد و تنها بيايند خبرنگار بودن و يا نبودن آن 
را تشخيص دهند. آن هم درنهايت به رضايت اهالی 
رسانه ختم نشود. بسياری از اهالی رسانه نتوانند 
طرح بگيرند و همه كسانی كه طی اين سال ها با 
شناخت كامل اين پروسه را انجام می دادند از كار 
كنار گذاشته شوند. جالب آنکه مصوبه شورا در اين 
رابطه را اجرا نکنند و از اعلام نام رسانه خودداری 
ترافيك  سازمان  درون  در  هيچ كس  انگار  كنند. 
كاری به اين سادگی را بلد نيست و حتماً بايد كار با 

قرارداد ميليونی، برون سپاری شود.
اين در حالی است كه ما در معاونت حمل ونقل 
كارهای زمين مانده زيادی داريم. هزار ميليارد از 
بودجه سال 9۷ از محل پارك حاشيه ای است. ۵ 
ماه از سال گذشته، هنوز مصوبه شورا در خصوص 
الزام شهرداری به ساماندهی پارك حاشيه ای به 
شورا نيامده يك ريال هم كسب درآمد نکرده است. 
مانده و  بلااستفاده  اين مدت  نيز در  پاركومترها 
خيلی كم شهروندان از آن استفاده می كنند و شايد 
آن را گاهی با صندوق صدقات اشتباه می گيرند كه 
از آن استفاده می كنند. بنابراين از اين محل يك 
ريال درآمد نداشته ايم. درحالی كه می توان از پارك 
حاشيه ای بدون آنکه ريالی هزينه شود روزی ۱۱ 
ميليارد تومان كسب درآمد كرد. ما می گوييم اين 
رقم را به نصف كاهش دهيم. ببينيم از ابتدای سال 
تا به امروز چه منبع درآمدی از شهر دريغ شده 
است. در خصوص طرح ترافيك نيز در بودجه ۴۷٠ 
ميليارد تومان برای تهران پيش بينی شده كه به نظر 
می رسد نيمی از آن تا پايان سال با توجه به عملکرد 

فعلی معاونت محقق نشود.
گذشته  ماه های  طی  حمل ونقل  معاونت 
تمام کارهای اصلی را تعطیل کرده و تمرکز 
طرح  کوچک  و  ساده  موضوع  بر  را  خود 

ترافیک گذاشته است
به جای آنکه ما در اين مدت به مسائل مهم شهر 
در اين حوزه ورود كنيم به مسائل پيش  پا افتاده 
به  دادن  جواب  برای  را  شورا  وقت  پرداخته ايم 
حاشيه ها گرفته ايم. با شيوه های احساسی با مصوبات 
شورا مخالفت كرده و آن را اجرايی نکرديم. اين 
روش های احساسی ما را به عقب می راند. ما برای 
تکميل مترو نياز به ۲۲ هزار ميليارد اعتبارداريم كه 
با اين نگاه ها تأمين اين اعتبارات سخت می شود. 
شخصی  اختلافات  اين  می كنند  وانمود  آن وقت 
است درحالی كه ما به دنبال تحقق اولويت های شهر 

و پاسخ به نيازهای مردم هستيم.

پشت پرده انتخاب نجفی

علیخانی:  معاونت حمل ونقل 
شهرداری تهران تعطیل  است!

زنده باد یوسفی ها 
از مديران   مهندس مهدی يوسفی 
شهرداری منطقه۱۷ است، اين مرد 
را حدوداً يك سال و نيم است كه 

می شناسم.
طنين  كه  خوش محضر  جوانی 
در  قرآنش  قرائت   خوش  لحن  و 
را  حالمان  كاری  جلسات  آغازينِ 

خوب می كند.
مهندس می گفت: »در بيش از ده سال گذشته و پيش از آن كه 
پايين ترين سطوح  از  بيايم در منطقه ديگری  به منطقه شما 
شهرسازی مشغول به كار بودم اما اينجا را خيلی دوست دارم و 

احساس آرامش می كنم«.
آقا مهدی يوسفی با آن خلق گشاده و  اخلاق حسنه اش توانسته 
به درستی در دل همکاران، اهالی منطقه۱۷ جا خوش كند و 

ارتباط برقرار كند.
توجه به زندگی و  زمانه چنين شخصيت هايی، می تواند الگوی 
موفق فردی در بدنه  مديريت شهری شود كه موجبات مباهات 

كاركنان و همکاران و ارتقا برند سازمانی شود.
اطلاع، چيره دستی، چالاكی در فعاليت های حرفه ای يوسفی جوان 

قابل تحسين است و از او شخصيتی ممتازِ و فنی ساخته است.
اجتماعی  كنشِ  و  فردی شايسته  با سلوكِ  افرادی چون وی 
بدنه  در  جوان تر  نسل  مديران  برای  الگويی  می تواند  مطلوب 
حرفه ای مديريت شهری باشند. الگويی كه می تواند به اعتبار 
سازمان بيافزايد و هر خدمتگزاری در گوشه گوشه سازمان به 

همکاری با چنين افرادی و كار در چنين سيستمی ببالد.
يك  فردی  اخلاق  و   حرفه ای  اخلاق  در  مهدی  آقا  نظرم  به 
الگوست، كمی بايد خوش ذوقی به خرج داد و چنين افرادی را 

سردست گرفت و معرفی و تبيين كرد.
به اعتقاد نگارنده، تقدير و پاسداشت كاركنانی كه به پاك بازی و 
پاك دستی شهره اند كمی مغفول مانده و بايد پررنگ تر از گذشته 

انجام شود.
اين چنين تنفس در هوای سازمانمان معطر می شود و آرامش 
برند سازمانی يك  داشت.  در پی خواهد  كاركنان  را  بيشتری 
سازمان اخلاق گرا، مردان اخلاقی آن سازمان هستند و برجسته 

كردن و تجليل از ايشان فرضی واجب بر بزرگان است.
به  هر روی من از مصاحبت با اين مهندس زلال خشنودم.

یادداشت

آگهی ابلاغ وقت رسیدگی
آگهی ابلاغ وقت رسيدگی و دادخواست و ضمائم به آقای/خانم عادل بهزادی فرزند خلف
به  بهزادی  آقای عادل  به طرفيت خوانده  پيرمرادی دادخواستی  آقای رضا  خواهان 
خواسته مطالبه و تامين خواسته مطرح كه به اين شعبه ارجاع و به شماره پرونده كلاسه 
9۷٠99۸۲۶۷۸۲٠٠۲۸9 شعبه ۲۸ شورای حل اختلاف كرج )۴٣ سابق( – مجتمع 
شماره ۲ )شهيد ملك زاده( ثبت و وقت رسيدگی مورخ ۱٣9۷/٠۶/۲۷ ساعت ٠٠:٠9 
تعيين كه حسب دستور دادگاه طبق موضوع ماده ۷٣ قانون آئين دادرسی مدنی به علت 
مجهول المکان بودن خوانده و درخواست خواهان مراتب يك نوبت در يکی از جرايد كثير 
الانتشار آگهی می گردد تا خوانده ظرف يك ماه پس از تاريخ انتشار آگهی به دفتر دادگاه 
مراجعه و ضمن اعلام نشانی كامل خود، نسخه ثانی دادخواست و ضمائم را دريافت و در 

وقت مقرر فوق جهت رسيدگی در دادگاه حاضر گردد.
97/1۲83۴/ف

مسئول دفتر شعبه شورای حل اختلاف شعبه ۲8 شورای حل اختلاف کرج 
)۴3 سابق( - مجتمع شماره ۲ )شهید ملک زاده( - هنگامه آذرنیوشان

کرج - چهار راه طالقانی - ساختمان سابق دادسرای ناحیه 3 

آگهی ابلاغ وقت رسیدگی
آگهی ابلاغ وقت رسيدگی و دادخواست و ضمائم به آقای/خانم عبداله قربانی چفلی 

فرزند حسين
خواهان آقای/ خانم مژگان اصغری علی نوهی دادخواستی به طرفيت خوانده آقای 
عبداله قربانی چفلی به خواسته طلاق مطرح كه به اين شعبه ارجاع و به شماره پرونده 
كلاسه 9۷٠99۸٣٠٣۱۲٠٠٣۶٣ شعبه ۲ دادگاه خانواده شهرستان فرديس ثبت و وقت 
رسيدگی مورخ ۱٣9۷/٠۷/٠۲ ساعت ٠9:٣٠ تعيين كه حسب دستور دادگاه طبق 
موضوع ماده ۷٣ قانون آئين دادرسی مدنی به علت مجهول المکان بودن خوانده و 
درخواست خواهان مراتب يك نوبت در يکی از جرايد كثير الانتشار آگهی می گردد تا 
خوانده ظرف يك ماه پس از تاريخ انتشار آگهی به دفتر دادگاه مراجعه و ضمن اعلام 
نشانی كامل خود، نسخه ثانی دادخواست و ضمائم را دريافت و در وقت مقرر فوق جهت 

رسيدگی در دادگاه حاضر گردد.      97/1۲8۶8/ف
مدیر دفتر دادگاه حقوقی شعبه ۲ دادگاه خانواده شهرستان فردیس - 

نجمه اوراز
استان البرز - شهرستان فردیس - جاده ملارد - کانال شرقی - دادگستری 

شهرستان  فردیس

رونوشت اگهی حصر وراثت 
خانم مهوش ميرچی دارای شناسنامه شماره ۲۷٠ به شرح دادخواست به كلاسه 9۷٠۵۷٣ 
از اين شورا درخواست گواهی حصر وراثت نموده و چنين توضيح داده كه شادروان سيد 
حسام الدين برقعی بشناسنامه شماره ٣۲۵ در تاريخ ۱٣9۷/۴/۲ اقامتگاه دائمی خود بدرود 

زندگی گفته، ورثه حين الفوت آن مرحوم منحصر است به:
۱- مهوش ميرچی ت ت ۱٣٣۶/۱٠/۱۸ ش ش ۲۷٠ فرزند ابراهيمعلی همسر

۲- ونوس برقعی ت ت ۱٣۵۸/٣/٣۱ ش ش ٣۵۶۴ فرزند سيد حسام الدين دختر
سيد  فرزند   ٠٣۱٠۲۴۶۲٣۷ ش  ش   ۱٣۶۸/۱٠/۱ ت  ت  برقعی  نازنين   -٣

حسام الدين دختر
۴- سيد ميلاد برقعی ت ت ۱٣۶٣/۱/۵ ش ش ۱9۲۱ فرزند سيد حسام الدين پسر

اينك با انجام تشريفات مقدماتی درخواست مزبور را در يك نوبت آگهی می نمايد تا 
هركسی اعتراضی دارد و يا وصيتنامه از متوفی نزد او باشد از تاريخ نشر نخستين آگهی 

ظرف يك ماه به شورا تقديم دارد والا گواهی صادر خواهد شد%م
97/1۲۶9۴/ف

رئیس شعبه ۴ شورای حل اختلاف

رونوشت آگهی حصر وراثت 
خانم مهين سيفيه با وكالت محمد رضا پارسا فر دارای شناسنامه شماره ۵۱۲ به شرح 
دادخواست به كلاسه 9۷٠۵٠۶/٣/9۷ از اين شورا درخواست گواهی حصر وراثت نموده 
و چنين توضيح داده كه شادروان اسمعيل نوروزی بشناسنامه شماره ۱۴۲ در تاريخ 
۱٣9۷/٣/۲۲ اقامتگاه دائمی خود بدرود زندگی گفته، ورثه حين الفوت آن مرحوم 

منحصر است به:
۱- مهين سيفيه فرزند فضل اله متولد ۱٣۲۸/۵/٣٠ ش ش ۵۱۲ همسر متوفی

۲- راشين نوروزی فرزند اسمعيل متولد ۱٣۵۱/۱۱/۱۴ ش ش 9۷99 دختر متوفی
٣- شيوا نوروزی فرزند اسمعيل متولد ۱٣۵٣/٣/۱٠ ش ش ٣۸۱ دختر متوفی

۴- نوشين نوروزی فرزند اسمعيل متولد ۱٣۴۶/٣/۱۷ ش ش ۱۷۲ دختر متوفی
۵- تهمينه نوروزی فرزند اسمعيل متولد ۱٣۶۷/۶/٣٠ ش ش ۲٠۴٠ دختر متوفی

اينك با انجام تشريفات مقدماتی درخواست مزبور را در يك نوبت آگهی می نمايد تا 
هركسی اعتراضی دارد و يا وصيتنامه از متوفی نزد او باشد از تاريخ نشر نخستين آگهی 

ظرف يك ماه به شورا تقديم دارد والا گواهی صادر خواهد شد%م
97/1۲8۲8/ف

رئیس شعبه 3 شورای حل اختلاف کرج

رونوشت آگهی حصر وراثت 
آقا جليل رحيمی دارای شناسنامه شماره ۴۵۸ به شرح دادخواست به كلاسه 9۷٠٣99/9 
از اين شورا درخواست گواهی حصر وراثت نموده و چنين توضيح داده كه شادروان كبری 
مقدسی بشناسنامه شماره ۲٠٣۱9 در تاريخ ۱٣9۶/۴/۷ اقامتگاه دائمی خود بدرود زندگی 

گفته، ورثه حين الفوت آن مرحوم منحصر است به:
۱- جليل رحيمی فرزند حسن شماره شناسنامه ۴۵۸ متولد ۱٣٣۵/۱۱/۴ فرزند متوفی

۲- كيومرث رحيمی فرزند حسن شماره شناسنامه ۱۲۲ متولد ۱٣۲۲/٣/۱۵ فرزند متوفی
٣- جواد رحيمی فرزند حسن شماره شناسنامه ۲۲۷ متولد ۱٣۲9/۵/۲۵ فرزند متوفی

۴- جمشيد رحيمی فرزند حسن شماره شناسنامه ٣۱۲۶۵ متولد ۱٣۴٣/۱۲/۲9 فرزند متوفی
۵- مهرانگيز رحيمی فرزند حسن شماره شناسنامه ۱۸۷ متولد ۱٣۱9/٣/۱۱ فرزند متوفی

۶- بهجت رحيمی فرزند حسن شماره شناسنامه ۴9۶ متولد ۱٣۲۶/۸/۴ فرزند متوفی
۷- فريبا رحيمی فرزند حسن شماره شناسنامه ۷۷ متولد ۱٣۴۱/۵/۱۴ فرزند متوفی

اينك با انجام تشريفات مقدماتی درخواست مزبور را در يك نوبت آگهی می نمايد تا هركسی 
اعتراضی دارد و يا وصيتنامه از متوفی نزد او باشد از تاريخ نشر نخستين آگهی ظرف يك ماه 

به شورا تقديم دارد والا گواهی صادر خواهد شد%م      97/1۲831/ف
رئیس شعبه 9 شورای حل اختلاف کرج

آگهی فقدان سند مالکیت
 خانم الهه احمد نيری به وكالت از طرف مالك آقای مهدی كيان پور طبق وكالتنامه 
۱٠٣۱٣۲-۱٣9۷/۵/۱۷ دفتر ۲9 كرج ضمن تسليم دو برگ استشهاديه تصديق شده اعلام 
نموده است كه سند مالکيت ششدانگ يك دستگاه آپارتمان به مساحت 9۸٠۷۱ متر مربع 
قطعه ۷ تفکيکی به شماره ۱۵٣۷9 فرعی از ۱۵۷ از اصلی مفروز از پلاك ۸۵۸۷ فرعی از 
اصلی مذكور واقع در اراضی حوزه ثبتی شهرستان كرج مورد ثبت ۸۷۵٠9۷ صفحه ۲۵٠ جلد 
۲۴۸9 املاك به نام فهيمه تسلی بخش كاسب ثبت و صادر گرديده و برابر سند صلح قطعی 
۵۴۶۲۵-۸۷/۴/۲ دفتر خانه ٣9 كرج به متقاضی منتقل شده و به موجب سند رهنی شماره 
۴۴٠۸۲،۴۴٠۸۲-۸۵/۴/۶ دفتر ٣9 كرج در رهن بانك مسکن می باشد. به علت بی احتياطی 
مفقود گرديده و تقاضای صدور سند مالکيت المثنی نموده است. لذا مراتب به استناد تبصره 
يك اصلاحی به ماده ۱۲٠ آئين نامه قانون ثبت در يك نوبت آگهی می شود تا چنانچه كسی 
مدعی وجود سند مالکيت نزد خود و يا انجام معامله نسبت به ملك مذكور باشد از تاريخ انتشار 
اين آگهی به مدت ده روز اعتراض خود را ضمن ارائه اصل سند مالکيت به اين اداره تسليم تا 
وفق مقررات عمل گردد. بديهی است چنانچه ظرف مدت مقرر اعتراضی واصل نشود و يا در 
صورت اعتراض اصل سند ارائه نگردد سند مالکيت المثنی طبق مقررات به متقاضی تسليم 
خواهد شد.    97/1۲8۶۶/ف                                         شوش پاشا - رئیس ناحیه 1 

آگهی مزایده اموال منقول - نوبت دوم 
به موجب پرونده اجرايی كلاسه 9۶۶71۴ صادره از شعبه ۱۱ دادگاه 
حقوقی كرج محکوم عليه شرکت فراز فلز پارس محکوم است به 
پرداخت مبلغ ۱۴۶/۶۵۸/۱٠9 ريال بابت محکوم به و هزينه كارشناسی 
در حق محکوم له آقای حسين طاهر آبادی و علی جمالی و پرداخت 
مبلغ ۷/٠٣۲/9٠۵ ريال بابت نيم عشر دولتی می باشد. با توجه به 
اينکه اجرائيه به محکوم عليه ابلاغ گرديده و در مهلت مقرر نسبت به 
اجرای حکم اقدام ننموده است بنا به درخواست محکوم له و به منظور 
استيفای محکوم به و هزينه های اجرايی اموال محکوم عليه برابر متن 
آگهی و نظريه كارشناسی از سوی اين اجرا توقيف و توسط كارشناس 
دادگستری كرج بشرح ذيل توصيف و ارزيابی شده و مقرر گرديده در 
مورخ ۱٣9۷/۶/۲٠ از ساعت 9 الی 10 صبح در محل اجرای احکام 
مدنی شعبه دادگستری كرج از طريق مزايده به فروش برسد. مزايده 
از قيمت ۸۲٠/٠٠٠/٠٠٠ ريال طبق نظريه كارشناسی شروع می شود 
و به هر شخص حقيقی و حقوقی كه بالاترين قيمت را پيشنهاد نمايد 
فروخته خواهد شد ده درصد وجه مزايده في المجلس به صورت وجه 
نقد يا چك بانکی تضمينی از خريدار اخذ و الباقی ظرف مهلت يك 
ماه از وی وصول و پس از انجام مراحل قانونی و صدور حکم تمليك 
مورد مزايده بنام خريدار منتقل خواهد شد در صورتيکه در مهلت مقرر 
، خريدار وجه مزايده را پرداخت ننمايد سپرده وی پس از كسر هزينه 
های مزايده به نفع دولت ضبط و مزايده تجديد می گردد. كليه هزينه 
های نقل و انتقال بعهده محکوم عليه می باشد كه از محل فروش 
پرداخت خواهد شد طرفين می توانند ظرف مهلت يك هفته از تاريخ 
مزايده نسبت به نحوه انجام مزايده اعتراض نمايند كه در اين صورت تا 
رسيدگی به اعتراض از سوی دادگاه مورد مزايده به نام خريدار منتقل 
نخواهد شد. ضمنا طالبين به شركت در مزايده می توانند ظرف ۵ روز 

قبل از مزايده با اطلاع از مال مورد مزايده بازديد نمايند.
مال مورد مزایده و بهای آن طبق نظر کارشناس بدین شرح است:

يك دستگاه پرس ضربه ای ظرفيت ۱۲٠ تن ساخت شركت ايران صنعت 
كار كرده سالم در حال كار با جعبه تابلو و نيز متعلقات آن ارزش دستگاه 
موصوف با توجه به جميع جهات و جهت پايه مزايده ۸۲٠/٠٠٠/٠٠٠ ريال 

برآورد و اعلام می گردد.
97/1۲8۴9/ف

دادورز اجرای احکام مدنی دادگاه حقوقی کرج - یگانه

رضا شاعری

رئیس کمیسیون حمل ونقل و عمران شورای شهر تهران در آستانه یک سالگی شورای پنجم از آخرین 
وضعیت خطوط مترو، حاشیه های انتخاب محمدعلی نجفی به عنوان شهردار و ... سخن گفته است.

یک سال از عمر شورای پنجم می گذرد، در این مدت اعضای شورا دو شهردار انتخاب کردند و روزهای 
پرفراز و نشیبی را پشت سر گذاشته اند. یکی از اعضای پر تذکر این شورا، محمد علیخانی رئیس 
کمیسیون عمران و حمل ونقل شورای شهر تهران است. علیخانی بیشترین نقد را به معاونت حمل ونقل 
شهرداری تهران در این مدت داشته و معتقد است این معاونت به جای آنکه به امور مهم شهری بپردازد، 
تمرکز خود را بر روی موضوع ساده ای چون طرح ترافیک گذاشته و برای مدیریت شهری حاشیه های 

زیادی را به دنبال داشته است.
او برای نخستین بار به مهر اعلام کرد زمانی که در دفتر احمد مسجد جامعی آخرین رأی گیری های 
غیررسمی برای انتخاب شهردار تهران انجام شد، محمدعلی نجفی با ۲0 رأی به عنوان گزینه نهایی 
معرفی شد. درحالی که آن زمان همه جا اعلام شد هر ۲1 منتخب شورای پنجم به نجفی رأی داده اند. با او 

در خصوص عملکرد یک ساله شورا به گفتگو نشسته ایم که در ذیل می خوانیم:

اجلاسیه شهدای محور مقاومت استان 
البرز در بهشت سکینه )س( برگزار شد

اجلاسيه محور مقاومت استان البرز با حضور خانواده های معظم 
شهدا در محل بهشت سکينه )س( برگزار شد.

 به گزارش دنيای هوادار؛ به نقل از پايگاه خبری مديريت شهری 
كرج، در اين مراسم ۱٠٣ خانواده شهيد معظم مدافع حرم و ۸ تن 

از جانبازان و ايثارگران حضور داشتند. 
رئيس سازمان مديريت آرامستان های شهرداری كرج در حاشيه 
اين مراسم با بيان اين كه برگزاری اجلاسيه شهدای محور مقاومت 
استان البرز در بهشت سکينه )س( برای مجموعه افتخار بود، 

گفت: شهدا دِين بزرگی به گردن ما دارند.
حميدرضا عسگری شهدا را الگوی حقيقی معرفت و انسانيت 
دانست و خاطرنشان كرد: نشر فرهنگ ايثار و شهادت و به تصوير 
كشيدن فداكاری و ايثار شهدا رسالتی همگانی است كه بايد در 

تحقق آن كوشا باشيم.
وی با بيان اينکه سازمان بهشت سکينه )س( از همکاری برای 
برگزاری مراسمات مرتبط با تکريم شهدا استقبال می كند، يادآور 
شد: به حمد الهی اجلاسيه شهدای استان البرز باشکوه هرچه 

بيشتر برگزار شد.

خبر
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جنگ اول

محمدحسين سيفی- با جدايی »آرسن ونگر« 
فرانسوی پس از ۲۲ سال از راس كادر فنی 
باشگاه آرسنال آمدن »اونای امری« جوان از 
پاريسن ژرمن، بدون شك فصل تازه ای در 
دفتر تاريخ اين باشگاه آغاز خواهد شد. پس 
از سال ها ناكامی در كسب عنوان قهرمانی 
ليگ جزيره و البته ارائه بازی های نه چندان 
دلچسب در چند فصل اخير، كمتر كسی ديگر 
اين آرسنال را به عنوان يك تيم تراز او به 
حساب می آورد و دل تمام هواداران اين تيم 
برای روزگار خوش گذشته نه چندان دوری 
كه به گلزنی مهاجمان بی نظيری همچون 
گره  پرسی«  فان  »رابين  و  هانری«  »تيری 
خورده بود، لك زده است. روزگاری كه آن 
ها ركورد فصل های بدون شکست را ثبت 
می كردند و بعد از غول كشی، تا فينال اروپا 

پيشروی می كردند.
آرسنالی ها از مربی جوان جديدشان انتظار 
اولين  در  كه  ندارند  انتظار  ندارند.  معجزه 
فصل حضور روی نيمکت اين باشگاه، آن ها 
را قهرمان كند. كمترين و مهم ترين خواسته 
آن ها نمايش دلپذير تيم است. ولی از بخت 
او روی  اولين محك جدی  امری،  اونای  بد 

نيمکت توپچی ها، برابر قهرمان قدرتمند فصل 
پيش يعنی »منچسترسيتی« تحت هدايت 
است. ديداری حساس كه  »پپ گوارديولا« 
اگر چه آخرين ديدار هفته نخست به حساب 
می آيد، اما بی ترديد افتتاحيه نبرد های غول 
های بزرگ انگليس خواهد بود و خيلی مسائل 
از همين ديدار برای هواداران دو تيم روشن 

خواهد شد.
 ٣۷ مسابقه  اين  از  بعد  كه  است  درست 
در  اما  داشت،  تيم خواهند  دو  ديگر  ديدار 
ليگ انگليس شروع ها همواره حائز اهميت 
بوده است و تجربه ثابت كرده است كه صبر 
از ليگ  انگليسی، خيلی زودتر  رسانه های 
بعيد  هيچ  رسد.  می  پايان  به  ديگر  های 
نيست كه بازنده اين ديدار، خيلی زود با تيتر 
های تحقير آميزی در صبح دوشبنه پس از 
مسابقه مواجه شود. بی ترديد اگر امری برای 
می  جزيره  ليگ  در  فصل حضورش  اولين 
خواهد خيلی به دردسر نيفتد، بايد از همين 
ديدار نخست آماده انواع و اقسام هجمه ها 
ای  حاشيه  كم  ليگ  فشار  تفاوت  تا  باشد 
مثل »لوشامپيونه« فرانسه با ليگ انگليس، 
او و تيم اش را به راحتی به حاشيه نراند و 

تمركزشان بر هم نزند.
در طرف مقابل امری اما، مردی ايستاده است 
كه دو سال پيش در اولين فصل حضورش در 
ليگ جزيره، ادعا كرد كه »كم كم با اين ليگ 
بيشتر آشنا می شود«. اين جمله تا مدت ها 
پس از شکست های سنگين تيم اش برابر 
لسترسيتی يا تاتنهام و... دست مايه طنز رسانه 
ها بود. اما گوارديولا تنها يك فصل بعد، جواب 
تمام انتقادات را با قهرمانی مقتدرانه اش داد 
و تيمی ترسناك را روانه تمام ميدان ها كرد 
تساوی  گرفتن يك  فصل،  از  مقطعی  در  و 
از اين تيم نيز تبديل به يك آرزو شده بود. 
»پپ گوارديولا« ثابت كرده است كه اگر اراده 
كند هيچ چيزی جلودار تکرار قهرمانی هايش 
نمی تواند باشد و بدون شك قصد دارد كه 
منچسترسيتی را هم مانند »بايرن مونيخ« و 
»بارسلونا«، دو سال پياپی قهرمان ليگ كند. 
تيم او اما در ديدار نخست بايد مصاف آرسنال 

مجهول امری برود.
دو تيم نسبت به فصل گذشته تغييراتی نيز 
تغييرات  اين  آرسنال  اند هرچند در  داشته 
گسترده تر و چشم گير تر بوده است. سيتيزن 
ها، هيچ يك از بازيکنان كليدی شان را از 

دست ندادند و بيشتر به تقويت مهره های 
جوان و آكادمی شان پرداختند. البته آن ها 
به خط  را هم  موفق شدند »رياض محرز« 
هافبك آتشين شان اضافه كنند تا ترافيك 
بازيکنان در اين پست، بيش از پيش دردسر 
شيرينی برای پپ ايجاد كند. ماجرای آرسنال 
اما متفاوت بود. آن ها از درون دروازه تا خط 
ميانی خود را ترميم كردند تا پشتوانه قابل 
اتکا تری برای دو مهاجم زهردار خود يعنی 
»اوباميانگ« و »لاكازت« ايجاد كرده باشند. 
»برند لنو«، »ليششتاينر«، »لوكاس توريرا«، 
های  ورودی  »سوكراتيس«  و  »گوندوزی« 
مهم اين تيم را تشکيل می دادند و بازيکنانی 
همچون »جك ويلشر« و »لوكاس پرز« نيز از 

اين تيم جدا شدند.
تماشای  منتظر  بايد  ساعت ٣٠:۱9  امشب 
جنگ بزرگ اين دو تيم در هفته نخست در 
استاديوم خانگی آرسنال يعنی »امارات« لندن 
باشيم. نبرد حساسی كه نمايانگر مورد مجهول 
تيم »اونای امری« خواهد بود و گوارديولا نيز 
می تواند در همين ابتدا با شکست آرسنال 
متحول شده اين روزها، برای تمام مدعيان من 

جمله »ليورپول« خط و نشان بکشد.

كمتر چنين عصبانی ديده بودمش، حتی زمانی 
كه فرزندش حساس ترين مسابقات را برگزار 
می كرد هيجان زده نمی شد و اعتراضی به 
داور مسابقه نمی كرد. همينطور وقتی شاگردان 
روی  المپيکش  و  جهان  عنواندار  و  صاحبنام 
تشك مسابقه برای كسب يك امتياز به آب و 
آتش می زدند، محمود اسماعيل پور آرامش 
خود را از دست نمی داد اما روز گذشته و در 
خلال رقابت های عمومی كشتی عصبانی بود. 
عصبانيت وی مربوط به مسابقات شاگردانش يا 
نحوه قضاوت داوران نبود بلکه بغض فرو خورده 
اش  كه  ۸ سال آن  در سينه حبس كرده 

تركيده بود.
می گفت:»سال هاست در حق من ظلم شده، تا 
به حال سکوت كردم اما از اين پس سکوت نمی 
كنم. بايد به من بگويند چه خطايی كرده ام، چه 
مشکلی دارم و چرا بايد در استان و شهر خودم 
بايکوت شوم؟ همه می دانند كه بهترين های 

و  جهان  آوران  مدال  و  جهان  و  ايران  كشتی 
المپيك هر كدام حداقل چند سال زير نظر من 
تمرين كرده اند در همين جويبار و باشگاه فردوس 
اما عده ای دوست ندارند من در شهر خودم تمرين 
بدهم! مرتب كارشکنی می كنند حتی مانع حضور 
كشتی گيران در كلاس های من هستند آنها را 
تهديد می كنند تا به كلاس من نيايند! همه اين 
مشکلات حاصل كم لطفی هيات است. هياتی كه 

بايد يار ما باشد، بار ما شده!«

از کرمان و آلمان پیشنهاد داشتم اما نرفتم
خدا می داند از كشور آلمان و استان كرمان 
پيشنهاد داشتم تا آنجا تمرين بدهم اما به خاطر 
اينکه نسبت به شهر و ديارم احساس تعهد دارم 
نرفتم. حتی كرمانی ها پذيرفتند ۱۵ روز آنجا 
باشم و ۱۵ روز جويبار، بازهم عذرخواهی كردم 
چون احساس كردم همچنان می توانم در شهر 
خودم مثمرثمر باشم البته اگر آقايان مسئولين 
هيات اجازه بدهند. تعجب می كنم بعد از اين 
و  مراسم  هيچ  در  كشتی  برای  زحمت  همه 
مسابقاتی دعوت نمی شوم فقط به من بگويند 
چه هيزم تری به آنها فروختم بعد مجازاتم كنند. 
بدون هيچ دليل و منطقی فقط با اسماعيل پور 

مخالفت می كنند.
از شهرهای ديگر برای تمرين به جويبار می آيند

خدا به آقای فکوری عزت دهد كه باشگاه فردوس 
را بدون كمترين چشمداشت در اختيار علاقه 
مندان كشتی قرار داده تا در آنجا تمرين كنند. 
فضای صميمی و دوستانه در اين باشگاه باعث 
و  مازندران  نزديك  و  دور  شهرهای  از  تا  شده 
حتی استان های ديگر جهت تمرين به اين مکان 
مراجعه كنند. خدا را شکر ما را قبول دارند و اعتماد 
می كنند اما متاسفانه برخی از خودی ها به جای 

حمايت و پشتيبانی چوب لای چرخ می گذارند.

رضا یزدانی کاملا آماده است
اينکه شورای فنی چند كشتی گير مطرح و 
عنواندار را عليرغم  ارائه گواهی و درخواست 
آنان كنار گذاشت باعث تعجب بود. شما الان 
ببينيد در وزن 9۷ كيلو دچار مشکل هستيم. 
قلب  قوت  توانست  می  يزدانی  رضا  حضور 
قهرمانان و تيم باشد اما تا به اينجا دست رد 
به سينه اش زدند. رضا الان بخوبی تمرين می 
كند و به شما اطمينان می دهم تمام مدعيان 
داخلی را به راحتی شکست می دهد. كميل 
قاسمی و حسن رحيمی هم سرشار از تجربه و 
توان هستند اما به هر دليل اكنون در تركيب 
تيم جايی ندارند نه اينکه بخواهم جايگزين آنان 
را ضعيف جلوه دهم بلکه حرع من اين است كه 
نبايد بزرگان كشتی را در عين تجربه و توان به 

راحتی كنار گذاشت.
درد دل های حاج محمود زياد است. همچنان 
با هيجان و چاشنی عصبانيت حرف می زند و 
پس از بيان چند جمله يك پرسش را مطرح 
بايکوت  ديارم  و  در شهر  بايد  چرا  كند،  می 
باشم؟ كارنامه عملکرد من روشن و انتظار دارم 
آقايان مسئولين پی گير مسئله باشند. ۸ سال 
زمان كمی نيست الان ديگه سن و سالی از 
من گذشته همه عمرم در كنار كشتی بوده 
ام.از بزرگان ياد گرفتم و به جوانان انتقال دادم.
حتی روز تولد فرزندم باشگاه بودم و تمرين می 
دادم حاصل اين همه كار و تلاش و موفقيت 

بايد چنين باشد؟
آسيايی  های  بازی  با  رابطه  در  محمود  حاج 
كار  اينکه  كند.  می  نظر  اظهار  هم  و جهانی 
سختی پيش رو داريم. دوره گذشته سه طلا در 
كشتی آزاد گرفتيم اما اين دوره پيش بينی دو 
طلا دارند. اين درست كه اوزان نسبت به قبل 
كم شده با اين وجود شخصا معتقدم پتاسيل 
كسب همان سه مدال دوره گذشته را داريم. اما 
حکايت مسابفات جهانی به شکل ديگر است در 
بوداپست كارمان به مراتب دشوارتر خواهد بود 
هر چند اميدوارم بتوانيم از موقعيت و جايگاه 
كشتی ايران بخوبی دفاع كنيم اما اين كار بسيار 

سخت خواهد بود.

گلایه و دلخوری های مربی قهرمانان جهان و المپیک

اسماعیل پور: سال هاست بایکوتم کرده اند!

محمدرضا کاظمی

مرغ همسایه بدجوری غاز است!
دیگر چه می خواهید آقای ایگور...؟

با  بازی  امير حسين اسفنديار در 
ويتنام ۱۶ امتياز كسب كرد تا بعد 
از مسابقات جوانان آسيا-اقيانوسيه 
در جام كنفدراسيون واليبال آسيا 
يلی  و  وی  كند  اندام  عرض  نيز 
ديروز در پيروزی سه گيم مقابل 
ويتنام و رسيدن به دور نيمه پايانی 
نقشی همسان داشته اند يلی در پشت خط بازی می كند و به 
طور معمول بيشترين پاس های را از پاسور می گيرد و ديگر 
بازيکنان جلوی تور نيز بر حسب تاكتيك تيمی رقبا را دريبل 
می زنند و لی اسفنديار مانند تمام دريافت كننده های قدرتی 
هم بايد سرويس های زدم شده حريفان را شاهد گيری كند و 
هم در حملات مشاركت داشته باشد. در تيم دوم ايران البته 
مرتضی شريفی تثبيت شده و مورد قبول صد در صدی ايگور 
كولا كوويچ اما سوال اينجاست كه اسفنديار و نيز پتسوری 
چون جواد كريمی ديگر بايد چکار بکنند كه مثل شريفی بر 
منظر چشم مربی  مونته نگرويی تيم ملی بنشيينند؟ شنيده ايم 
فدراسيون واليبال به عمو صالح مرد صالح و پيشکسوت والبيال 
ماموريت داده است تا گروهی را تحت عنوان مشاورين فنی 
فدراسيون تشکيل دهد تا موارد فنی را در همه امور  به رييس 
يا های رئيسه فدراسيون گزارش دهند و البته اقدام خوبی است 
كه می تواند شمشير دولبه نيز باشد اين كميته يا كار گروه فنی 
زمانی موفق و موثر خواهد شد كه ايگور كولا كويچ بپذيرد كه 
در ايران نيز كارشناسانی وجود دارند كه واليبال را در حد اعلا 
می فهمند و می توانند ياوران كادر فنی تيم ملی باشند يادش 
به خير آن سالها كه گوييم صربستانی در واليبال ايران هيچکس 
را داخل آدم نمی ديد در مناظره با نگارنده كه با مترجم دكتر 
امين پور در توكيو انجام شد متوجه حقايقی شده بود كه برايش 
دير شده بود،واليبال در آستانه يکصدمين سالگرد تولدش در 
كشور ما به مرحله ای رسيده است كه مربيان در آلمان، آمريکا، 
دانمارك، اسلوونی، ايتاليا و.. .مربی و مدرس اند اما در كشورمان  

مرغ همسايه بد جوری غاز است!

یادداشت

جمشید  حمیدی

ضعف در ایجاد اتحاد و همدلی...
حلقه اصلی زنحیره موفقیت کشتی 

محمدرضا کاظمی - درحالی كه كوتاه زمانی تا اعزام تيم های 
كشتی به محل بازی های آسيايی باقی مانده، انتظار از همگان 
اين است كه دل در گرو موفقيت ورزش اول بسته و علی رغم 
دارند  فنی  های  كادر  و  فدراسيون  عملکرد  به  كه  نقدهايی 
اميدوار به پيروزی های كشتی و كشتی گيران باشند. كشتی 
در مقام ورزش اول همواره  نقطه قوت كاروان ورزش ايران بوده 
و انتظار می رود در اين دوره از مسابقات نيز چون دوره های 
گذشته با كسب مدال های رنگارنگ موجبات خرسندی  و غرور 

مردم را فراهم كنند.
نتايج اين دوره از مسابقات با  توجه به تحولات صورت گرفته 
در تركيب تيم های ملی آزاد و فرنگی و كناره گيری و يا كنار 
گذاشته شدن قهرمانان صاحبنام گذشته مستقيما به حساب 
فدراسيون كنونی و كادر های فنی نوشته خواهد شد. به عبارت 
ديگر نتايج مسابقات پيش رو،حاصل بی چون و چرای عملکرد 
۶ ساله مسئولين فدراسيون فعلی خواهد بود. تا به اينجای كار 
اغلب موفقيت ها توسط كشتی گيرانی به دست آمده كه رشد 
و بالندگی آنان در فدراسيون گذشته صورت گرفته  و كم و 
بازماندگان آن دوره همچنان در تركيب تيم  بيش معدودی 
حضور دارند با اين وصف در مجموع بايد بپذيريم نتايج بازی 
های آسيايی جاكارتا و متعاقب آن جهانی بوداپست مجارستان 
حاصل عملکرد فدراسيون كنونی خواهد بود. به سخن ديگر 
اكثريت كشتی گيران حاضر در تركيب تيم های ملی بزرگسالان 
)نه همه آنان( در دوره شش ساله كنونی سربرآورده و يا حداقل 
تحت تعليم و تمرينات فدراسيونی قرار گرفته اند كه در آنجا 
تمام راهها به يك جا و يك نفر ختم می شود. همين امر باعث 
شده تا عده ای فدراسيون فعلی را به نام رييسش نامگذاری 
كنند. بديهی است كه به خودی خود قصد تقبيح يا تمجيد از 
اين وضعيت در ميان نيست زيرا همانگونه كه پيشاپيش ذكر 
شد اكنون و در آستانه بازی های آسيايی جز آرزوی موفقيت 
تقاضای  اعزامی كشتی  های  تيم  و  قهرمانان  تك  تك  برای 
اين آرزو صرفا خواست و علايق  توان داشت و  ديگری نمی 
طرفداران عملکرد فدراسيون نيست بلکه منتقدين و مخالفين 
پرچم كشورمان  برافراشته شدن  و  ملی  غرور  واسطه  به  نيز 
خواهان موفقيت كشتی گيران هستند. به سخن ديگر اتحاد و 
همدلی می تواند كلمه رمز پيروزی در هر ميدان و مسابقه ای 

باشد و كشتی نيز از اين قاعده مستثنی نيست.

ضعف در ایجاد اتحاد و همدلی
وقتی سخن از ايجاد همدلی به ميان می آيد لازم است ابزار و 
لوازم آن را نيز فراهم كرده باشيم . متولی ايجاد اين فضا نيز 
صرفا كارگزاران فدراسيون هستند كه بايد در اين راه پيشگام 
باشند. فدراسيونی كه  طی شش سال گذشته فرصت داشت تا 
به جای يکسويه نگرنی، ايجاد فضای تمجيد و برخی بزرگنمايی 
ها از افراد، چتر حمايت عمومی را بالای سر خود داشته باشد اما 
به هر دليل اين امکان فراهم نشد و آنان به زعم خود با گلچين 
كردن عده ای و بی توجهی به اتحاد عمومی، مسيری را در 

پيش گرفتند كه يك مقصد خاص بيشتر نداشت.
مسيری كه در قاموس آن واژه نقد كاركرد خود را از كف داده 
و در برابر، مفهوم تمجيد را وسعتی بسيار بخشيدند. اين شيوه 
كم و بيش تا به امروز تداوم داشته و تنها كسانی در حلقه اوليه 
جای می گيرند كه ملازم ركاب باشند. بديهی است شيوه نا 
مناسب مذكور اگرچه تا مدتی كارساز خواهد بود اما به مرور 
زمان فرسوده و مستهلك می شود. اينکه در آستانه اعزام تيم 
رييس  نايب  شود  می  شنيده  گريخته  و  جسته  جاكارتا  به 
فدراسيون چنان از اوضاع خسته شده كه موقتا به خود مرخصی 
داده) به عبارت ديگر قهر كرده( امر شگفت آوری است!! هرچند 
اميدواريم اين مسئله  صرفا در حد شايعه و صحت نداشته 
باشد اگر هم درست باشد احتمالا در نهايت از سوی فدراسيون 
تکذيب می شود با اين وصف از آنجايی كه گفته اند تا نباشد 

چيزكی مردم نگويند چيزها،
قطعا مشکلاتی در ميان بوده و كار به جايی رسيده كه خودی 
های خيلی خودی هم از فضای يکسويه دلتنگ شده اند. اين 
نکته را شاهدمثال آورده باشيم تا به اين مهم برسيم كه اولا 
اتحاد و همدلی در يك مجموعه مديريتی از اهميت بسزايی 
برخوردار است ثانيا وقتی همه راهها به يك نفر و به يك اتاق 
ختم شد  بروز مشکلاتی از اين دست اجتناب ناپذير خواهد 
بود. باز می گرديم بر سر اصل مطلب و لزوم موفقيت كشتی 
و كشتی گيران در مسابقات مهم بازی های آسيايی و جهانی 
مجارستان. اين امر ميسر و مهيا نمی شود جز آنکه از يك سو 
همدلی و اتحاد را جايگزين تك محوری كنيم و از سوی ديگر 
كشتی  را در مقام ورزش اول و ملی با خود برابر ندانيم. كشتی 
متعلق به همه مردم و طبيعی است  موفقيت و ناكامی آن در 
ميان جامعه تاثير گذار خواهد بود. تحت اين شرايط مصادره به 
مطلوب آن و يا گره زدن مقدرات آن به مقدرات خويش محلی 

از اعراب نخواهد داشت.

یادداشت

وقتی هواداران »سنگ« تمام گذاشتند!!!
حواسمان بیشتر به نفس فوتبال باشد!

به  »پرسپوليس«  بار  هر  اينکه 
و  برود  خوزستان  شريف  استان 
بازيکنان اين تيم با پرتاب سنگ و 
كلوخ و آجر بدرقه شوند، متاسفانه 
براي  تکراري  اتفاقي  به  تبديل 
فوتبال مان شده است. اتفاقي كه 
هر بار خسارت مالي و جاني براي 
هر دو طرف به بار مي آورد. نه تنها 
هيچ نيرو و عزم جذبي هم براي مقابله با اين اتفاقات وجود 
ندارد، بلکه از طرف مسئولان و مديران فوتبالي اين كشور در 

ظاهر حمايت هم مي شوند ! 
جمله عجيب سرمربي تيم »استقلال خوزستان« در كنفرانس 
خبري و پس از اتفاقات دردناك اين بازي، همه را به اين فکر 
بايد خودش را به  اين تيم  فرو برد كه چرا سرمربي محترم 
نديدن بزند؟ او پس از اتفاقات اين ديدار گفته بود كه »هواداران 
ما در اين مسابقه سنگ تمام گذاشتند و دست آن ها را مي 
بوسم« و وقتي در مورد پرتاب سنگ هواداران از او سوال شد، 
او پرسپوليسي ها را به زياد كردن پياز داغ ماجرا متهم كرد! 
از طرفي رئيس هيئت فوتبال استان خوزستان به تازگي در 
مصاحبه اين اتفاقات را »عادي« و »سطح پايين« توصيف كرده 
بود. نکته قابل تامل اينجاست كه آيا حتما بايد چنين اتفاقاتي 
كشته بدهد تا به خودمان بيايم؟ يکي از نهاد هايي كه وظيفه 
تامين امنيت اين مسابقه فوتبال بر دوش اش بود، همين هيئت 
فوتبال استان است كه شايعاتي مبني بر كم بودن نيروهاي 

امنيتي، قصور را در برقراري امنيت تشديد مي كند.
البته ناگفته نماند كه در ديدار هفته دوم پرسپوليس برابر فولاد 
خوزستان در استاديوم آزادي، اتفاقي نيز افتاد كه در شان مردم 
برخي  شرمانه  بي  هاي  شعار  نبود.  فوتبال  هواداران  و  ايران 
پرسپوليسي ها عليه تيم فولاد خوزستان و در بعضي موارد 
هواداران اين تيم هم مساله اي بسيار تحريك آميز و نکوهيده 
است. به زعم برخي، اتفاقات رخ داده در خوزستان به نوعي 
انتقام رفتار هواداران پرسپوليس در تهران است و از همين الان 
شاعبه هايي مبني بر انتقام گيري دوباره پرسپوليسي ها در 
تهران وجود دارد. هرچند »سيد جلال حسيني« و »شجاع 
آرام كردن فضا  با مصاحبه هاي خود سعي در  خليل زاده« 
داشته اند اما هيچ بعيد نيست كه اگر تدبيري انديشيده نشود، 
اين ماجراها نه تنها تشديد شود بلکه در نهايت به تلفات جاني 
ختم شود. ناگفته نماند كه نقش باشگاه ها در اين وانفسي 
تر عوامل  با حواس جمع  بايد  پر رنگ است و آن ها  بسيار 
تحريك آميز ميان هوادارانشان را رصد كنند و از طريق ليدر 
هاي رسمي باشگاه، به آرام كردن جو استاديوم ها بپردازند تا از 

فجايع احتمالی جلوگيری كنند.
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